



9701 Las Tunas Drive • Temple City • California 91780 • 626-285-2171

October 18, 2017

Dear Temple City Library Supporter:

The City of Temple City and the County of Los Angeles are embarking on a unique collaboration to renovate and expand the Temple City Library. This collaboration has brought together the financial and organizational resources of both the County and City in a 50/50 partnership, to provide the community with 1,400 square of additional space for creative programming, services and traditional library activities. The City has struggled for decades with a library that is undersized and overcapacity in terms of service. Currently, the library is 57% smaller than required under the County's per capita library branch standards. After years of work and community vision workshops and engagement, the vision of a renovated and expanded library is finally becoming a true reality.

As part of this next step in our endeavor, we would like you to be a partner in providing an even greater enhancement to our collective vision of providing unique and worthwhile library services to the Temple City community. We seek now to provide needed funding for an artistic structure serving as the entry way to the expanded Children's Library area.

Attached are suggested sponsorship levels, which would help close the funding gap between the current project and the project with this artistic enhancement. This enhancement is not currently funded through the County and City's \$1.9 million contribution to the project, as critical improvements were the focus of that funding. The added artistic feature will not only provide for an environment where children and families can use the vast services of the County Library system, it is our vision that this feature will serve as an inspirational showcase expressing our community's commitment to our youth and fostering their love of learning.

Checks may be made to payable to the City of Temple City, these gifts will exclusively be used for the purpose of paying any costs or expenses related to acquisition, installation and maintenance of the artistic Children's library entry way.

On behalf of the City of Temple City and its residents thank you for your consideration and your generosity in sponsoring this great community project.

Gratefully,

City of Temple City

Note: Please consult your tax adviser concerning tax deductibility rules and how they may apply to this donation.



9701 Las Tunas Drive • Temple City • California 91780 • 626-285-2171

2017 年 10 月 18 日

亲爱的天普市图书馆读者：

天普市和洛杉矶县即将展开一项特别的合作项目，翻新及扩建天普市图书馆。此项合作项目集结了县政府和市政府 50/50 的合伙关系，透过 1,400 平方尺额外的空间为社区提供创意程式设计、各种服务、及传统图书馆活动。市政府为此图书馆在过去的几十年来因规模不足，服务需求量过高，而面临许多困难。现在的图书馆已低于县政府图书馆分馆规定，人均标准的 57%。经过数年的努力及社区愿景工作室和社区参与，终于能够让翻新和扩建图书馆的愿景成真。

在下一步的努力当中，我们希望您也能够成为伙伴之一，更提升我们总体的愿景，为天普市社区提供独特及有价值的图书馆服务。儿童图书区域的入口将打造具有艺术性质的结构设计，为此我们正在为寻求资金帮助。

本文之中的附件为赞助等级建议，这能帮助我们解决当前项目和此艺术结构资金不足的问题。增添设计这部分并不属于县政府和市政府为此项目投入的一百九十万元的一部分，该资金重点是进行关键性改善。额外增添的艺术特征不但能提供环境让儿童和家庭共同使用县立图书馆，这也是一种激励性的展示并表达我们社区对培养青少年学习热忱的承诺。

捐款支票抬头请填写 City of Temple City。这些赠礼将全数用来支付任何关于采购、安装、及维护儿童图书区入口的艺术装置所可能产生的费用。

对于您为了此项重大的社区项目而付出的捐款或任何善心考量，我们在此，谨代表天普市政府及其居民由向您们表示衷心的感谢。

诚敬地，

天普市政府

注意：请与您的税务顾问讨论相关减免规定，以及该规定对于此捐款的适用方式。